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Adviezen en conclusies commissie Maatschappij & Financiën vergadering 21 september 2017 

 
Aanwezig:  Evert de Jong (VVD), Ingrid Hentenaar-Messcher en Peter Calis (Larens Behoud), Anne 

                   Visser (Liberaal Laren), Maria Klingenberg-Klinkhamer en Erwin van den Berg (CDA), Marcus 

                   van den Brink en Paul Streefkerk (PvdA), Noud Bijvoet (D66) 

Voorzitter: Bart de Nie (VVD)   

Afwezig   :  Désirée Niekus (VVD), Rik Snoek (Liberaal Laren), Ellen van Dorst (D66) 

B&W        :  Leen van der Pols (wethouder CDA), Garmt Kolhorn (gemeentesecretaris)  

Overigen :  Theo de Haar, controller BEL Combinatie, bij agendapunten 52. en 5.4 

Cie.griffier: Corry Holtslag 

 

De raadscommissie M&F heeft in haar vergadering van 21 september 2017 (aanvang 20.00 uur) de 

volgende zaken behandeld:  

 De agenda wordt conform vastgesteld. Er is bericht van verhindering ontvangen van de leden  

Niekus, Snoek en Van Dorst. Mevrouw Bakker-Snoeij wordt vervangen door de heer Van den 

Brink. 

 De lijst adviezen en conclusies van de vergadering van 22 juni 2017 wordt gewijzigd 

vastgesteld: pagina 2, 4
e
 bullet, ‘ABC’ wordt vervangen door ‘Alberdingk Thijm Scholen’, de 

mededeling inzake de wachtlijsten wordt geschrapt.  

 Bij agendapunt ‘Mededelingen’ deelt wethouder Van der Pols mee dat het Alzheimercafé is 

verplaatst naar Huizen, dit vanwege tegenvallende opbrengsten. Er zal een 

informatiebijeenkomst worden georganiseerd over het gebruik van de Scheper. Binnenkort 

wordt een besluit genomen over de adviesraad HBEL. Besloten is om een aparte 

informatiebijeenkomst te houden over het jongerenwerk. Toegezegd wordt de raadsleden een 

uitnodiging te sturen voor de informatiebijeenkomst over de Scheper.  

 Er zijn geen mededelingen bij agendapunt ‘Meldingen portefeuillehouders m.b.t. 

Gemeenschappelijke Regelingen’  

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘GR Werkvoorzieningschap Tomingroep’ te 

behandelen in de raad van 27 september. Wethouder Van der Pols geeft een toelichting op het 

voorstel. Vragen worden gesteld over o.a. gekwalificeerde meerderheid van stemmen en de  

risico’s voor Laren. Wethouder Van der Pols geeft aan dat verruiming van de zijde van het rijk 

wordt verwacht. Toegezegd wordt dat de vragen van de heer Bijvoet schriftelijk zullen worden 

beantwoord. 

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Begrotingswijziging Appa plan’ te behandelen in 

de raad van 27 september. De heer De Haar beantwoordt de gestelde vragen. De doorrekening 

is een jaarlijks proces en wordt uitgevoerd door een extern adviseur van Loyalis. Deze keer 

heeft de doorrekening geleid tot een wijziging. Ook de accountant kijkt hier naar. Het voorstel 

is in de raad gebracht omdat deze het budgetrecht heeft.  

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Rapport toezicht informatiebeheer 2016’ te 

behandelen in de raad van 27 september. De gemeentesecretaris geeft aan dat geheel 

papierloos werken nog niet haalbaar. In 2015 is een informatie-manager aangetrokken om 

alles in kaart te brengen, daarbij is een prioritering gegeven. Geprobeerd zal worden om de 

volgende keer een verklaring bij te voegen. 

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Zomernota 2017’ te behandelen in de raad van 

27 september. Er worden diverse vragen gesteld, i.c. vermelding van de ligweide, financiële 

consequenties, ontbreken van cijfers, bomenbeheer, wateroverlast en het effect op de 

gemeentebegroting. Met betrekking tot de algemene begraafplaats wordt door de fractie van 

LB gevraagd om een plan van aanpak met daarin exploitatiecijfers, onderhoudsbeleid en de 

sanering van het gravenbestand. De fracties van VVD, LL en D66 verzoeken om weergave in 

cijfers (1 A4-tje). De heer De Haar legt ten aanzien van  de ligweide uit dat de zomernota 

werd geschreven op 1 juli, toen was één en ander nog in ontwikkeling. Alleen sterke 

afwijkingen lopen via een begrotingswijziging, in zijn algemeenheid wordt dit jaar binnen de  
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begroting gebleven. Inzake wateroverlast wordt navraag gedaan bij de projectleider. De Mei-

circulaire is dit jaar laat ontvangen (6 juni) en is omvangrijk. De positieve cijfers vallen weg 

tegen de negatieve cijfers.    

 De commissie adviseert de raad het voorstel ‘Controleprotocol 2017’ te behandelen in de raad 

van 27 september. 

 Rondvraag: 

- Anne Visser geeft aan dat culturele verenigingen acte de présence geven op de 

uitmarkt, alleen dit jaar was ook een stand van D66 aanwezig. Gevraagd wordt naar 

de reden hiervoor. Wethouder Van der Pols antwoordt dat dit voor hem ook een 

verrassing was. Uitgezocht zal worden hoe dat zit.  

- Erwin van den Berg zegt in de krant gelezen te hebben over zinloosheid van het apart 

inzamelen van plastic afval. Gevraagd wordt of dit ook geldt voor het Larense plastic 

afval. Verder wordt gevraagd of er geen andere mogelijkheden zijn voor de plaatsing 

van laadpalen, bijvoorbeeld ondergronds. Verwezen wordt naar de verschijning van 

een laadpaal op het Brinkje.  

Peter Calis geeft aansluitend aan dat de GAD meer aandacht zou moeten besteden aan 

voorlichting inzake plasticscheiding. Als beter wordt gescheiden en daardoor minder 

plasticafval ontstaat kan de PMD-container minder vaak worden geleegd. Kleinere 

containers zijn dan mogelijk of zelf aanbieden van de PMD-zak in het vuilstation. 

Gevraagd wordt of dit voorgelegd kan worden aan de GAD.  

Wethouder Van der Pols zegt toe de vragen van de heer Van den Berg op te zullen 

nemen met de collegeleden, de vraag van de heer Calis wordt meegenomen. 

- Evert de Jong geeft aan dat de richtlijnen van de GDPR (= AVG, Algemene 

Verordening Gegevensbescherming) in mei 2018 moeten zijn geïmplementeerd. 

Gevraagd wordt of dit in de BEL Combinatie lukt. De gemeentesecretaris geeft aan 

dat wordt aangenomen dat dit in de planning zit.   

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.04 uur.   

 

Vastgesteld in de commissievergadering van 19 oktober 2017.      

   

Voorzitter,    Commissiegriffier, 

 

 

 

 

 

(Een uitgebreide weergave van de vergadering is te beluisteren via de website of op cd-rom) 

Ho.25/09/2017 

 

 

 
 


